
 

 
                                          PROCES VERBAL, 

 
 Încheiat azi 29.03.2013 cu ocazia şedinţei ordinare pe luna martie ,conform 
convocatorului înregistrat la nr.1321 din 25.03.2013. 
 La şedinţă sunt prezenţi 9 consilieri din totalul de 11,dl.Vizonie și 
dl.Nicolescu   fiind absenti motivati.Mai sunt prezenți în sală dl.Popescu Ionel 
Gabriel,d-na Marica Constanța și d-na Zaharia Ileana Viorica. 
 D-na secretar întreabă dacă mai sunt obiecţii sau adăugiri la procesul verbal al 
şedinţei anterioare.Nefiind este aprobat cu unanimitate de voturi. 
 Se fac propuneri pentru președintele de ședință. 
 Este propus dl.Săndulescu Aurel și este ales cu 8 voturi pentru. 
 Dl.preşedinte  prezintă ordinea de zi  care este aprobată cu 9 voturi. 

1.Alegerea preşedintelui de şedinţă. 
2.Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea Planului de pază pe anul 2013. 

                               Iniţiator:primar 
                               Raportează:Niţi Elena-Mădălina 
 

3.Proiect de hotărâre cu privire la desemnarea administratorului pentru 
depunerea cererii unice de plată şi stabilirea suprafeţelor pentru care se depune 
cererea. 
                               Iniţiator:primar 
                               Raportează:Niţi Elena-Mădălina 
 

4.Proiect de hotărâre cu privire la  aprobarea  bugetului de venituri şi 
cheltuieli al SC Prestări Servicii Cungrea S.R.L. pentru anul 2013 . 
                               Iniţiator:primar 
                               Raportează:Popescu Ionel Gabriel 
 
               5.Analizare cereri depuse de cetăţeni,discuţii,întrebări,interpelări.  
 Înainte de a discuta ordinea de zi,invit pe doamne să dea citire cererii lor și  să 
o analizăm . 
 D-na Zaharia:Am venit să clarificăm situația cu terenul de fotbal și cu târgul. 
 Dl.Stancana:Doamna solicită să i se achite contravaloarea chiriei pe ștat de 
plată . 
 D-na contabil:Nu este posibil așa ceva.Trebuie încheiat un contract de 
închiriere și înregistrat la finanțe.Noi plătim contravaloare chiriei. 
 D-na Zaharia:Am fost la finanțe și m-am interesat .Cum suntem 10 
moștenitori trebuie să-mi iau angajamentul că merg la fiecare unde are domiciliul să 
plătească impozitul pe venit. 
 D-na contabil:Dacă aveți procură plătiți dvs. 
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 Dl.Săndulescu:Zic să rămână cererea în dezbatere,să faceți un referat al 
compartimentului de specialialitate pentru ședința de vineri.Dvs., cu un membru din 
comisia de buget finanțe să veniți cu o copie după Cartea funciară să ne dăm seama 
cât e terenul pentru târg și cât este pentru terenul de sport.Trebuie discutată și natura 
juridică a târgului pentru că nu este autorizat. 
 D-na contabil:Târgul nu mai este la noi. 
 Dl.Niți:La ce preț v-ați gândit? 
 D-na Zaharia:La prețurile actuale.Înainte am propus 15 milioane,dar acum 
prețurile au crescut.Zic că 25 de milioane pentru fiecare ar fi bine. 
 Dl.Niți:Dacă ar sta degeaba ce ați mai primi? 
 D-na Marica:Dacă ar fi terenul dvs. și ar veni cineva să-l utilizeze degeaba 
cum ați face ? 
 Doamnele se retrag,după care se prezintă referatele. 
 Dl.președinte:d-le Popescu ,la unul din indicatorii din buget-cheltuieli 
salariale aveți 62.000 lei.S-a susținut varianta că în luna august oamenii împlinesc 
conform legii ,vechimea pentru a trece în șomaj.Aici sunt cheltuielile de personal 
până în luna august la personalul plătit la 4 ore lucrate ,precum și cheltuielile cu 
personalul care mai rămâne din august până la sfârșitul anului,dacă sursele sunt 
eligibile pentru a funcționa.Mai există o variantă,care ,dacă se confirmă că această 
firmă nu-și are legitimitatea se va închide.Noi nu forțăm nota să se închidă această 
firmă.Întradevăr oamenii au mai lucrat,dar sunt prea mulți.Până la ședința mare să 
faceți o notă de fundamentare cu oamenii care merg în șomaj și cu oamenii care 
rămân cu salariul aferent. 
 Mai trebuie discutată și varianta cu sumele certe care se ridică la 52.000 
lei.Pentru diferența de 50.000 lei trebuie să se găsească surse atrase din contractele 
cu agenții economici sau din prestarea unor servicii către alte firme.Dacă nu avem 
surse atrase o să discutăm altfel. 
 Dl.primar:Sursele certe sunt 52.000 lei plus arieratele. 
 D-na consilier juridic dă citire cererilor depuse:cererea d-lui Voiculescu 
Dumitru,cererea d-lui Șușoiu Ion,cererea preotului paroh Ionescu Emilian  și adresa 
Școlii Gimnaziale Cungrea cu privire la cheltuielilor de transport. 
 Dl.primar:Preotul de la Oteștii de Sus vrea să  sfințească biserica cu ocazia 
împlinirii a 200 de ani de la ctitorire. 
 Dl.Tudosiea:De ce nu lucrează cu oamenii de la societate? 
 Dl.Săndulescu:Dacă părintele ar fi concretizat și în valori absolute ,cred că 
ajungeam la 40-50 de mii de roni.Sunt 7 parohii. 
 Dl.Popa:O biserică nu se vopsește cu bidineaua. 
 D-na Nuțu:Are cele mai mari taxe. 
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 Dl.primar:Referitor la cererea domnului Șușoiu vreau să vă spun că el nu vrea 
să plătească restanțele.Are 40 de milioane restanțe și ne spune că el plătește 
impozitul curent și că pentru restanțe să mergem la tatăl său ,să plătească el. 
 Dl.președinte roagă pe d-nii consilieri să se înscrie la cuvânt,cu rugămintea ca 
fiecare să discute la subiect,iar ceilalți să-l asculte și să nu intervină. 
 Se înscrie dl.Niți,lista rămânănd deschisă. 
 Dl.Niți:Referitor la pază aș vrea să știu cum se face ? 
 Dl.primar:Până acum câțiva ani se făcea prin patrulare, prin rotație,dar acum 
nu vrea numeni să facă pază.Conductele petroliere și rețelele electrice sunt păzite cu 
firme specializate,pădurile sunt păzite de pădurari prin contractele de pază încheiate 
între cetățeni și ocolul silvic,iar pentru reducerea infracționalității vom achiziționa 
camere de supraveghere. 
 D-na Beerbecaru:În Spătaru a mai fost un furt. 
 Dl.președinte:Am zis să nu mai interveniți! 
 Dl.Niți:Pentru furtul de la stadion ați făcut sesizare la poliție? 
 Dl.primar:Am vorbit cu șeful de post,dar nici ei nu prea au ce face. 
 Dl.Niți:Stadionul e chiar lângă ei.Cine a furat sunt susținătorii domnului 
primar. 
 Dl.primar:Să aduceți și dovezi la ce spuneți.Data trecută s-a știut cine a furat. 
 D-na Defta:Și acum fură. 
 Dl.Săndulescu:Cine fură? 
 D-na Defta:Cîrstea. 
 Dl.Niți :Să mergem să vedem cui i le-a dus,dacă are acte. 
 La APIA la cine v-ați orientat? 
 Dl.președinte:Există un proiect de hotărâre pentru dl.Stancana. 
 Dl.primar:Ați absentat la ședința de comisie și de aceia nu știți. 
 Dl.Niți:Am fost plecat din localitate.Referitor la firmă ,multe persoane spun 
că nu a prezentat chitanța pentru gunoi.Aș vrea să știu dacă, în perioada când 
oamenii au fost plătitți  2 ore dl.Popescu a fost plătit integral.  
 Dl.Popescu:Eu sunt administratorul firmei și sunt plătit cu program de 8 ore. 
 Dl.Niți:Dacă oamenii au lucrat 2 ore,d-ta ce ai făcut în 8 ore?Sunt sigur că ești 
cu salariul la zi. 
 Dl.Popescu:Nici eu nu am mai luat salariul din august 2012.Se poate verifica 
la contabilitate. 
 Dl.Niți:Referitor la cererea d-lui Șușoiu ,există o lege care prevede că dacă nu 
plătește să nu acordăm favoruri.Dl.Cazacu are 25 de milioane,iar cine o să-i 
elibereze adeverința o dă pe propria răspundere. 
 Prețul la stadion e prea mare.Dacă stă degeaba, ce mai ia?Zic să se limiteze la 
o sumă mai mică.  
 Parohiei,zic să-i dăm totuși ceva. 
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 Dl.Popa:E una din cele mai vechi din comună. 
 Dl.Tudosiea:Cea de la Ibănești e mai veche. 
 Dl.Popa:Se merită să se facă un efort finaciar,dar e prea mult. 
 Dl.Niți:Ar fi bine să fie invitat și preotul vinerea viitoare. 
 Dl.Popa:Nu se fac porți ca în Maramureș,ci o alee. 
 Dl.Niți:Pentru ședința viitoare,dl.consilier personal al primarului să prezinte o 
situație cu toate investițiile făcute la baia comunală și să știm pe ce perioadă e scutit 
de chirie? 
 Dl.Stancana:Cum e scutit? 
 Dl.președinte:Vă propun să discutăm și cererea parohului cu cererea celor 
două doamne.Cheltuielile de transport zic să le lăsăm la sfârșit și să luăm fiecare caz 
în parte. 
 Are cuvântul dl.Stancana:Cu bugetul de venituri și cheltuieli al societății  e un 
lucru bun și zic să-i ducem până în august.E un efort deosebit în situația în care 
avem multe datorii.Ar fi bine să o continuăm măcar cu o parte ,iar cu restul să-i 
trecem în șomaj. 
 Unii sunt cârcotași și nu are rost să vorbim de biserici.Dacă vin toate 
7 ,terminăm bugetul.La Cungrea e o altă problemă.Clopotnița arată ca o spâzurătoare. 
 D-na Nuțu:Ați vazut proiectul?Cu firma d-lui Niță știți bine ce s-a întâmplat. 
S-a făcut un SF,proiect ,iar acum spuneți că arată ca o spâzurătoare.Ați mai făcut 
afirmația asta. 
 Dl.Stancana:E un fapt,și toți îl văd.Cei care nu ați văzut-o să mergeți să o 
vedeți cum arată. 
 D-na Nuțu:Dacă nu-l scotea  Prea Sfințitul Sebastian pe preotul Marica la 
pensie o făcea.Actualul preot a luat 600 de milioane.Ce a facut cu ei? 
 Dl.președinte:Să nu discutăm de banii parohiilor.S-a reținut că și Parohia 
Cungrea ar avea nevoie  de bani. 
 Dl.Stancana:Legat de profesori ,ar trebui să găsim o soluție.Pentru cei de 
departe, zic să le dăm măcar pe jumătate.Cel care are 8 milioane salariul și vine de la 
Drăgășani, mai rămâne cu jumătate din salariu.Unii zic că, dacă nu le convine ,să nu 
vină.Șușoiu vrea să plătească impozitul curent,dar nu vrea să plătească restanțele. 
 D-na Dicu:E singurul moștenitor? 
 Dl.Stancana:Nu. 
 D-na Dicu:Atunci să plătească toți moștenitorii. 
 D-na Nuțu:Planul de pază  l-am studiat la ședința de comisie și nu știu ce 
soluție s-ar putea găsi pentru situația actuală,pentru că nu există nicio soluție în acel 
plan.Sunt de acord ,dar rămân tot în stand by că nimic nu se hotărăște. 
 Cu desemnarea reprezentantului APIA sunt de acord cu dl. viceprimar. 
 Referitor la societate trebuie susținută ca toți cei îndreptățiți să poată beneficia 
de drepturile ce li se cuvin. 
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 Dacă dl.președinte a precizat ca cele două cerei să fie discutate altă dată,nu are 
rost să mai discut despre ele. 
 Cu naveta ,fiind și în problemă,nu se poate pune problema să le dăm cel puțin 
pe jumătate sau cel mult pe jumătate,ci este vorba, dacă există sa nu bani.Dacă nu 
există bani și economiile le faceți numai cu naveta cadrelor didactice și cu încălzirea 
școlii,cer și eu să ni se pună la dispoziția consilierilor locali toate foile de parcurs ale 
microbuzului școlar de la începutul acestui an calendaristic.Toată lumea știe că a 
două cursă la Miești nu se mai face,dar sunt sigură că apare pe foaia pe parcurs.De 
ce s-a ajuns în situația asta? Ni s-a spus că putem face ce vrem noi și să înființăm 
niște posturi.Posturile sunt date de conducerea unității ,ba sunt restrase .Ieri ni s-a 
spus că după numărul de copii putem înființa grupă pregătitoare ,azi am aflat că s-a 
retras postul. 
 Dl.Tudosiea:Ce treabă are cu primăria? 
 D-na Nuțu:Suntem în postura de a veni de acasă cu bani.La Spătaru trebuie să 
plătim 30 de milioane pentru mentinerea postului.Economii se fac pe naveta cadrelor 
didactice și pe sporurile dublu simultan nu. 
 Am înțeles că s-a pus problema orelor d-nei Nuțu.Dacă nu eram în măsură,nu 
mi se dădeau. 
 S-a pus problema navetei d-nei Nuțu.Dacă vreți să vedeți când vine d-na 
Nuțu ,să stați la intrarea în comună. 
 Dl.primar:Știu la ce vă referiți.Locuința de domiciliu, va spune ceva?  
 Dl.Niți:Vă contraziceți singură. 
 D-na Nuțu:Să ni se pună la dispoziție ordinele de deplasare și să vedem 
personalul din primărie care decontează cheltuielile de transport. 
 Dl.primar:Majoritatea salariaților sunt din Drăgășani și nu li se decontează 
nimic. 
 D-na Nuțu:Să vedem și noi dacă se fac economii din bugetul local,cât s- a 
cheltuit la prestări servicii pentru activitatea contabilului și în ce condiții se 
înființează posturi. 
 Dl.primar:Ați văzut ce a spus dl.Dragnea la televizor,că se deblochează 
posturile? 
 Dl.Săndulescu:Da,din vară. 

S-au ridicat o sumă de probleme aici.Aș vrea să le discutăm în ședința 
viitoare.Comisia de buget a analizat proiectul de buget și d-na contabil a luat act la 
detalierea fiecărui capitol. 

Cu desemnarea administratorului ,să fie dl.viceprimar,că este direct legat de 
activitatea de agricultură. 

Cu planul de pază suntem în imposibilitate să mai diminuăm din aceste 
furturi.Aș fi de acord ca la unele intersecții  să fie montate camere de 
supraveghere.Dl.primar să facă o analiză cât ar costa,să nu se ridice la ordinul  
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zecilor de milioane,să nu fie la fel ca și cu ceasul care în final ne-a costa 600 de 
milioane.Referitor la asigurarea pazei gospodăriilor ,suntem cu satele dispersate și 
cu case dispersate.La Spătaru nu poți asigura paza de la Popești la Capul Piscului.Și 
în cadrul satelor există puncte vulnerabile, cu case rare sau cu populație îmbătrânită. 
Și noi avem obligația să fim mai activi.Să luați în considerare ce au spus d-nii 
consilieri cu cheltuielile la baia comunală și cu problemele ridicate de d-na Nuțu. 
Este adevărat că nu se fac aceste curse la Miești? 

Dl.Stancana:A recunoscut că nu a făcut două curse când au fost intemperii. 
Dl.președinte:Prin sondaj să fie verificat. 
Dl.primar:Copiii trebuie însoțiți de un cadru didactic și ei ar fi în măsură să 

confirme. 
Dl.Niți:Să nu mai meargă cu microbuzul la Slatina. 
Dl.primar:Nu a fost decât să ia cel de-al doilea microbuz. 
Dl.Tudosiea:Are kilometraj.De ce nu scrie cât are la plecare și cât la 

întoarcere. 
Dl.președinte:Am înțeles că nu se face cursa,dar o trece în foaia de parcurs. 
Dl.Tudosiea:Cine îi semneză foile să răspundă. 
Dl.președinte:În legătura cu cererea cadrelor didactice,am studiat-o în comisie 

și am luat caz cu caz.Întotdeauna când cineva analizează a cerere din exterior ,există 
o parte de subiectivism .În fiecare mandat ne-am certat pe această temă și apoi le-am 
aprobat.Nu s-ar putea grupa,dacă vin 3 persoane de la Vlăngărești să dăm la unul? 

D-na Nuțu:La cei care au făcut naveta cu mașina școlii cum e?Cred că mașina 
este pentru elevi ,nu pentru a duce cadrele didactice acasă.Atunci să vină să ma ia și 
pe mine de la Slatina.Mă refer la d-na Andronie Olimpia,care are 2 ore pe săptamână 
și o duce microbuzul la Cazanești. 

Dl.Stancana:Ce bani să-i mai dăm dacă o duce microbuzul acasă? 
Dl.președinte:Nu are voie. 
Dl.primar:D-na Nuțu are familia la Slatina și o să gasim o soluție pentru 

navetă. 
Dl.președinte:Zic ca cel care toate zilele să îi dăm maxim și să împartă cu cei 

care au mai puțin. 
Dl.primar:Nu zic că le putem asigura o cameră la bloc,că nu mai are nici 

curent,dar la dispensar sunt două camere utilate. 
Dl.Popa:Ce are blocul ?,că abia l-am inaugurat. 
D-na Berbecaru:Pentru acest lucru trebuie aviz de la sanepid. 
Dl.primar:E clădirea noastră.Și dvs. ați consumat luna aceasta la gaze 19 

milioane pe cele două cabinete și nu prea mai e obligația noastră. 
D-na Berbecaru:La cele două camere calorifere sunt oprite. 
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Dl.primar:Când vine Curtea de Conturi o să avem probleme, că dvs. percepeți 

taxe. 
Dl.Popa:Aveți aprobarea consiliului local. 
Dl.primar:Da,dar pe o sumă mai mică. 
D-na Berbecaru:Știu că există un contract . 
Dl.Săndulescu:Pentru săptămâna viitoare o să analizăm cererile mai sus 

menționate și cheltuielile cu naveta. 
Dl.Stancana:Zic să aprobăm măcar jumătate din sume. 
D-na Dicu:Nu se pot grupa pentru că unul are ore la 10,altul la 12. 
Dl.Stancana:Fostul primar s-a plimbat cu călușul,a mâncat numai ceafă de 

porc de la 10 porci,dar nu a dat nimic la profesori. 
Dl.Popa:La unii a mai dat câte un cârnat. 
Dl.Niți:În legătură cu iluminatul public se aprinde lumina la ora 6.Vă rog să-i 

anunțați să regleze lumina că se consumă degeaba.Vă mai rog să o convocați pe d-ra 
asistentă comunitară pentru meciurile de fotbal. 

Dl.Stancana:Vreau să o rog pe d-na Nuțu să intervină pe lângă d-na Marica și 
Zaharia să stabilească o sumă rezonabilă pentru terenul de fotbal și târg să le 
cumpărăm.Nu are rost să închiriem și să investim în ceva ce nu e al nostru. 

Se supun la vot proiectele de hotărâre. 
1.Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea Planului de pază pe anul 2013-9 

voturi pentru. 
 

2.Proiect de hotărâre cu privire la desemnarea administratorului pentru 
depunerea cererii unice de plată şi stabilirea suprafeţelor pentru care se depune 
cererea-8 voturi pentru,dl.Stancana nu voteaza. 
 

3.Proiect de hotărâre cu privire la  aprobarea  bugetului de venituri şi 
cheltuieli al SC Prestări Servicii Cungrea S.R.L. pentru anul 2013 -9 voturi pentru. 
  

Se declară închise lucrările ședinței. 
 
                   Președinte,                            Secretar, 
            Aurel SĂNDULESCU        Gabriela ANDRONIE 
 

  


